
                                            Protokół Nr XXXVIII/2009
                               z  XII Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy
                                            z dnia 29 lipca 2009 roku

W sesji udział wzięli:
1.Radni  Rady Gminy  Celestynów - wg załączonej listy obecności.
2.Z-ca  Wójta                                         -                     Wojciech Nastula
3.Skarbnik Gminy   -  Agnieszka Kurek
4.Sekretarz Gminy                                                  -                     Dariusz Kołodziejczyk
5.Kierownik Referatu GK, M i OŚ, R i L  -                  Paweł Tomala
6.Kierownik Zakładu Obsługi Szkół                        -                      Danuta Czerwińska
7.Sołtysi -   wg załączonej listy obecności
8.Inne osoby zaproszone. 

Przewodniczący Rady  -  Bogdan Wójcik  -  dokonał otwarcia sesji, powitał radnych oraz zaproszonych 
gości.  Stwierdził,  iż na sali znajduje się 13 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania 
przez Radę Gminy  prawomocnych uchwał.  Następnie odczytał  porządek obrad. 

                           Proponowany Porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów :

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów

1.    Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.

2.    Interpelacje i zapytania radnych.

3.    Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:          

1) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

2) dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok.

      4. Odpowiedzi na interpelacje.

      5. Sprawy różne.

      6. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik przypomniał,  iż zmiana porządku w trybie Sesji  Nadzwyczajnej 

wymaga zgody wnioskodawcy, czyli Wójta.

Wójt wnioskował, aby w punkcie 3 ppkt 3 wprowadić projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

przez Gminę Celestynów w 2009 roku. 

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek wyjaśniła, że ze wstępnych ustaleń z Banku Ochrony Środowiska jest 

możliwość, że Bank nie zgodzi się przyznać nam tego kredytu na zadanie XI, na budowę kanalizacji. 

Dlatego jest wniosek o uchylenie uchwały i zaciągnięcie kredytu w banku komercyjnym.

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał dlaczego ten projekt uchwały wpłynął dopiero dzisiaj do Rady.

Pani  Skarbnik  Agnieszka  Kurek  wyjaśniła,  że  po  uchwaleniu  uchwały  Nr  214/09  w  sprawie 

zaciągnięcia  kredytu  przez  gminę  Celestynów  złożyliśmy  wstępny  wniosek  do  Banku  Ochrony 

Środowiska,  zawierający  podstawowe  informacje  dotyczące  tego  zadania,  na  które  chcielibyśmy 

zaciągnąć ten kredyt. Po pierwszym przejrzeniu wniosku wiadomo, że nie uzyska on akceptacji Banku 

Ochrony Środowiska.



Wniosek nie został przyjęty.

Wójt wnioskował, aby w punkcie 3 ppkt 3 wprowadić projekt uchwały w sprawie zwiększenia środków 

funduszy sołeckich na 2010 rok.

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek wyjaśniła, że Rada Gminy podjęła uchwałę o funduszu sołeckim dla 

gminy Celestynów. W związku ze zmianą zasad wyliczania środków pieniężnych,  podając Państwu 

wcześniej  informację o wysokości fundusz, okazało się, że istnieje ograniczenie do dziesiąkrotności 

kwoty bazowej. Kwota bazowa dla gminy Celestynów to jest 1897 złotych. Dlatego sołectwa takie jak 

Celestynów, Dąbrówka i Glina ograniczyłyby się do kwoty 18 973 złotych środków sołeckich na rok 

2010. W art. 3 ustawy o funduszu sołeckim jest zapisane, że Rada Gminy może zwiększyć te środki, 

dlatego propozycja jest taka, żeby wszystkie sołectwa miały na tej samej zasadzie wyliczane środki.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:
1.    Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.

2.    Interpelacje i zapytania radnych.

3.    Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:          

 1) zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku,

 2) dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok.

 3)  zwiększenia środków funduszu sołeckiego wyodrębnionego na 2010 rok.

      4. Odpowiedzi na interpelacje.

      5. Sprawy różne.

      6. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt. 2.
Interpelacje i zapytania Radnych.

Interpelacje Radnego Mirosława Rosłońca:
1. Radnym miał być dostarczony grafik remontu dróg. Czy Radni go otrzymają?

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:
1.Radny wystosował do Wójta pismo z prośbą o przedstawienie jakie prace zostały wykonane w związku z 

uwagami odnośnie prac pokanalizayjnych (drogi, uwagi odnośnie przyłączy). Do tej pory takich informacji 

nie uzyskał. Czy i kiedy je otrzyma ?

2. Na jakim etapie są prace remontowe łazienek w Starej Wsi i Celestynowie? Kiedy zostaną ukończone ?

Podobno Urząd występował o dotacje na te zadania.

Interpelacje Radnej Zofii Zakrzewskiej:
1. Zgodnie  z  harmonogramem remontów dróg  jaki  otrzymali  wcześniej  sołtysi  na  ulicy  Pogorzelskiej  w 



Dąbrówce miało być nasypany żwir do końca lipca. Gospodarka twierdzi, że nic więcej nie będzie robione, 

ponieważ się środki skończyły. Prośba, aby to zadanie było do końca załatwione.

Interpelacje Radnej Teresy Błachnio:
1. Prośba o przedstawienie informacji na jaką kwotę zostały spłacone pożyczki, kredyty do końca czerwca 

2009 roku ze środków własnych Urzędu Gminy. 

2. Czy można dostać zestawienie wszystkich zmian dochodów i wydatków od momentu podjęcia uchwały 

budżetowej na 2009 rok.

3.  W  zestawieniu  inwestycji  nie  ma  rozliczenia  budowy  boiska  Orlik  2012.  Na  jakim  etapie  jest  ta 

inwestycja ?

Interpelacje Radnej Doroty Nowak:
1. Co z termomodernizacją Zespołu Szkół. Kończy się miesiąc lipiec. Czy damy radę wykonać prace.

Interpelacje Radnej Agaty Stefanowskiej:
1. Na jakim etapie w chwili obecnej jest modernizacja boiska ?

Zapytanie Wójta skierowana do Przewodniczącego Rady Bogdana Wójcika:
1. Przy procedowaniu  nad uchwałą  w sprawie nadania ulicy Ronalda Regana zostały złamane przepisy 

prawa  art.  271 kodeksu  karnego,  który  mówi:,,  Funkcjonariusz  publiczny  lub  inna  osoba  uprawiona  do 

wystawienia dokumentu, która poświadcza w nim nieprawdę co do okoliczności mających znaczenie prawne, 

podlega karze pozbawienia wolności.  Jak to się stało, że 10 marca była głosowana uchwała w sprawie 

nadania nazwy ulicy Ronalda Regana a projekt uchwały w tej sprawie pojawił się w Biurze Rady 23 marca.

Ad.pkt.3, ppkt. 1
Rozpatrzenie i  podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 
roku.

Pani  Skarbnik  Agnieszka  Kurek poinformowała,  że  w  tej  uchwale  zaciąga  się  kredyt  w  wysokości: 

2.158.164,82  zł  z  przeznaczeniem  na spłatę  wcześniej  zaciągniętych  kredytów  i  pożyczek 

przypadających do spłaty w 2009 roku, w tym: 1.629.337,94 zł na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu a na sfinansowanie bieżących wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach 

Gminy – 528.826,88 zł. Spłata rat kapitałowych nastąpi w latach 2010-2017, a odsetki w latach 2009-

2017  i  zostanie  pokryta  z  dochodów  własnych  gminy  –  podatku  od  nieruchomości.  W związku  z 

realizacją budżetu zachodzi konieczność podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na spłatę 

wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek oraz finansowanie wydatków bieżących nie znajdujących 

pokrycia w planowanych dochodach Gminy . Kredyt ten jest zapisany w uchwale budżetowej na 2009 

rok. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu jest częścią procedury kredytowej.

Przewodniczący  Rady  Bogdan  Wójcik  powiedział,  że  ten  projekt  był  składany  również  na 

poprzedniej Sesji.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  przeprowadził  głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
zaciągnięcia kredytu przez gminę Celestynów w 2009 roku.

Uchwała nie została podjęta. ( 5 przeciw, 4 wstrzymujących).



Ad. pkt 3., ppkt.2.
Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2009 
rok.

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek  poinformowała, że dokonuje się zwiększenia dochodów bieżących: - 
w  dziale  010,  rozdziale  01095  §  0750  o  kwotę  1.333,00  zł  z  tytułu  dzierżawy  terenów  Gminy 
Celestynów przez koła  łowieckie;  -  w dziale  700,  rozdziale  70005 § 0470 o kwotę 30.903,00 zł  w 
związku ze zwiększonymi wpływami z tytułu użytkowania wieczystego nieruchomości, - w dziale 700, 
rozdziale 70005 § 0910 o kwotę 1.260,00 zł z tytułu uzyskanych odsetek za nieterminowe regulowanie 
należności - w dziale 700, rozdziale 75023 § 0970 o kwotę 11.020,00 zł z tytułu różnych przychodów, w 
dziale 756, rozdziale 75615 § 0500 o kwotę 16.000,00 zł z tytułu zwiększonych wpływów z podatku od 
czynności  cywilnoprawnych,  w  dziale  756,  rozdziale  75616  §  0360  o  kwotę  8.700,00  zł  z  tytułu 
zwiększonych  wpływów  z  podatku  od  spadków  i  darowizn,  §  0370  o  kwotę  127,00  zł  z  tytułu 
zwiększonych wpływów z opłaty od posiadania psów, § 0910 o kwotę 3.430,00 zł z tytułu uzyskanych 
odsetek  za  nieterminowe  regulowanie  podatków -  w  dziale  756,  rozdziale  75621  §  0020  o  kwotę 
73.000,00 zł w związku ze zwiększeniem wpływów z tytułu podatku dochodowego od osób prawnych - 
w dziale 758, rozdziale 75814 § 0920 o kwotę 7.000,00 zł z tytułu odsetek bankowych.Zwiększone 
dochody w łącznej kwocie 152. 773 zł przeznacza się na zmniejszenie przychodów w Dziale  700, 
rozdziale  700  05,  paragrafie  0770  z  tytułu  sprzedaży  nieruchomości  o  kwotę  125.323  zł,  z 
przeznaczeniem  na  zmniejszenie  przychodów  w  kwocie  15  450  zł  w  Dziale  756,  rozdziale 
75618,paragrafie  0490  (w  związku  ze  zmianą  ustawy  prawo  działalności  gospodarczej   wnioski  o 
zmianę wpisu w ewidencji działalności gospodarczej nie podlegają opłacie od dnia 1 kwietnia  2009 
roku,)  z  przeznaczeniem  na  wydatki  inwestycycjne  wymiana  okien  w  budynku  Urzędu  Gminy  w 
Celestynowie o kwotę 6 000 zł, z przeznaczeniem na wydatki związane z konserwacją przydrożnych 
rowów melioracyjnych na terenie Gminy Celestynów w Dziale 600, rozdziale 60016, paragrafie  4300  w 
kwocie 6 000 zł. Dodatkowo w dziale 600,  rozdziale 60016 § 0960 zwiększa się dochody o kwotę 
12.000 zł w związku z podpisaniem porozumienia przekazania darowizny przez podmioty gospodarcze, 
z  przeznaczeniem  na  realizację  „Dokumentacji  projektowej  drogi  Glina-Jatne”  w  ramach  zadania 
inwestycyjnego  „Budowa  drogi  Glina-Jatne”  w  dziale  600,  rozdziale  60016  §  6059;  w  dziale  700, 
rozdziale 75023 § 0830 zwiększa się dochody o kwotę 24.000,00 zł z tytułu wpływów z usług użyczenia 
lokalu i jednocześnie zmniejsza się przychody w dziale  700, rozdziale 75023 § 0750 o kwotę 24.000,00 
zł  z  tytułu  dzierżawy  składników  majątkowych.  Błędnie  zaklasyfikowano  przychody,  dlatego 
dokonywana  jest  korekta  planu,  w  dziale  852,  rozdziale  85212  §  2360  o  kwotę  7,00  zł  z  tytułu 
wpłaconych odsetek od nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych z przeznaczeniem na wydatki w 
dziale 852, rozdziale 85212 § 4560 – odsetki od dotacji nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych, z 
uwagi na obowiązek przekazania ich do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego. Zmniejsza się wydatki 
majątkowe w dziale 900, rozdziale 90015 § 6050 (zadanie inwestycyjne Oświetlenie uliczne - montaż 
punktów oświetleniowych gminy Celestynów: Stara Wieś 2 lampy (ul. Norwida 1 szt., ul. Mickiewicza 
1szt.), Zabieżki 2 lampy (ul. Szpacza 1 szt., ul. Polna 1 szt.), Pogorzel 2 lampy, Celestynów 3 lampy (ul. 
Szkolna 2 szt.,  ul.  Św. Kazimierza 1 szt.),  Dąbrówka 4 lampy,  Glina 4 lampy (ul.  Polna 3 szt.,  ul.  
Otwocka 1 szt.)) o kwotę 680,00 zł i jednocześnie zwiększa się wydatki bieżące w dziale 921, 92195 § 
4210 o kwotę 680,00 zł z przeznaczeniem na zakup materiałów do renowacji kapliczki we wsi Lasek 
(przesunięcie środków sołectwa Lasek zgodnie z uchwałą sołectwa). Zwiększa się wydatki w dziale 
600, rozdziale 60016 § 6050 o kwotę 169.000,00 zł w ramach zadań inwestycyjnych:  „Przebudowa 
chodnika  przy  ul.  Reguckiej  w  Celestynowie”  o  kwotę  65.000,00  zł  –  łączna  wartość  zadania 
245.000,00 zł (środki własne 180.000,00; kredyty 65.000,00 zł); „Remont ul. Akacjowej w Zabieżkach” o 
kwotę  104.000,00  zł  –  łączna  kwota  zadania  204.000,00  zł  (środki  własne  100.000,00  zł,  kredyty 
104.000,00  zł).  Po  zmianach  w  uchwale  deficyt  wynosi  2.911,293,00  zł,  zostanie  on  pokryty 
przychodami pochodzącymi z wolnych środków w kwocie 619.466,12, zaciągniętych kredytów w kwocie 
1.791.826,88 zł oraz pożyczek w kwocie 500.000,00 zł. Przychody budżetu w wysokości 4.540.630,94 
zł,  rozchody w wysokości  1.629.337,94  zł.  Zmiana limitu  na pokrycie  występującego w ciągu roku 
budżetowego  przejściowego  deficytu  budżetu  Gminy  spowodowana  jest  zapewnieniem  płynności 
finansowej Gminy w momencie znaczących spadków wpływów dochodów z budżetu państwa.

Radny Tadeusz Floriańczyk wnioskował o zarządzenie przerwy w celu zwołania Komisji Finansów i 
Inwestycji.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik ogłosił pięć minut przerwy.



Radny  Tadeusz  Floriańczyk w  imieniu  Komisji  Finansów Inwestycji  wnioskował  o  wprowadzenie 
następujących zmian. Komisja wnioskuje o przeznaczenie kwoty 188.780 zł wynikającej ze zwiększenia 
dochodów gminy na następujące wydatki:

1. Remont ulicy Akacjowej w Zabieżkach – 104 tyś. zł.
2. Przebudowa chodnika przy ul. Reguckiej w Celestynowie – 65 tyś. zł
3. Dokumentacja projektowa drogi Glina – Jatne w ramach zadania inwestycyjnego budowa drogi 

Glina – Jatne – 12 tyś. zł.
4. Na zapłacanie odsetek od nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych z przeznaczeniem na 

wydatki tj. odsetki od dotacji nienależnie pobranych świadczeń rodzinnych – 7 zł
5. Kwotę  6  tyś.  przeznaczyć  na  zadanie  pt.:,,  Wymiana  okien  w  budynku  Urzędu  Gminy 

Celestynów”.
6. Pozostałą  kwotę  1773  zł  przeznaczyć  na  wydatki  związane  z  utrzymaniem  i  konserwacją 

przydrożnych rowów melioracyjnych.
7. Paragraf 3 ulega wykreśleniu.

 8.    Paragraf 5 przyjmuje numer 4.
 9.    W paragrafie 4 pkt 1, ppkt 1 pozostawić kwotę 200 tyś. zł.
10.   Pozostałe zapisy w uchwale dostosować w sposób uwzględniający przyjęte poprawki.

Komisja przyjęła poprawkę jednogłośnie.

Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  żeby  nie  wprowadzać  poprawki  zmniejszającej  wielkość  kwoty 
przeznaczonej na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetowego do 200 
tyś zł. W związku z sytuacją finansową państwa wpływy z budżetu państwa z PIT-u są o 700 tyś zł 
mniejsze. 

Pani Skarbnik Agnieszka Kurek zapytała czy w związku z tą poprawką zwiększa się dochody w kwocie
188.780  zł  i  wykreśla  się  punkt:,,zmniejsza  się  dochody  bieżące  w  kwocie  39.450  zł.”  Tak  jak 
tłumaczyłam  zmniejszenia  dochodów  w  kwocie  15  450  zł  wynikają  z  tego,  że  od  1  kwietnia  nie 
pobieramy opłat za wpis i zmianę wpisu do ewidencji  dziłalności gospodarczej,  czyli  te dochody na 
pewno nie zostaną uzyskane. A kwota 24 000 zł to jest tylko zmiana pomiędzy paragrafami. Te wpłaty 
są w tej chwili dokonywane na paragraf 075, a nie jak było zapisane w planie na paragraf 073. To są 
wpływy z partycypacji w kosztach utrzymania Urzędu przez ZOSZ i GOPS. Te dochody nie wpłyną, 
więc zwiększanie o łączną kwotę  188.780 zł jest nieuzasadnionym zawyżaniem dochodów. Jeszcze 
jak rozumiem tą poprawką wykreśla się kolejny punkt:,, zmniejsza się dochody majątkowe w łącznej 
kwocie 125 000 zł.”

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad poprawką Komisji Finansów i Inwestycji.

Poprawka została przyjęta jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  przeprowadził  głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 
dokonania zmian w budżecie Gminy Celestynów na 2009 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 3. ppkt. 3.

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie  zwiększenia środków funduszu sołeckiego wyodrębnionego 

na 2010 rok.

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że ustawodawca w art. 2 określił w jaki sposób wylicza się 
środki przypadające w ramach funduszu sołeckiego, ale stwierdził także, że wysokość tych środków nie 
może być wyższa niż dziesięciokrotność kwoty bazowej. U nas ze względu na fakt, że ta kwota wynosi 
1  897  zł,  to  oznacza,  że  żadne  z  sołectw  nie  powinno  dostać  więcej  niż  18  000  zł  z  funduszu 
sołeckiego. Jednocześnie w art. 3  ustawodawca przewidział sytuację, że ponad tą wysokość wyliczoną 



Rada  gminy  może  zwiększyć  wysokość  środków  sołeckich.  Proponujemy  tak  jak  wskazywały 
wyliczenia zwiększyć o 79 078 zł wysokość środków dla sołectwa Celestynów, o 1423 zł dla sołectwa 
Dąbrówka i 3 699 zł dla sołectwa Glina. Wysokość tych zwiększonych środków nie będzie brana pod 
uwagę, gdy będziemy zwracali się o część zwrotu środków z budżetu Państwa, bo ustawa mówi, że w 
określonym procencie Państwo Polskie może nam zwrócić część wydatków. 

Radny Tadeusz Floriańczyk zapytał, czy tą uchwałę musimy podjąć dzisiaj. Czy tego typu uchwałę 

bedziemy musieli podejmować co roku ?

Sekretarz Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że tak.

Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik  przeprowadził  głosowanie imienne nad uchwałą w sprawie 

zwiększenia środków funduszu sołeckiego wyodrębnionego na 2010 rok.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt.4.
Odpowiedzi na interpealcje:
1. Wójta:  Przewodniczący Rady Bogdan Wójcik powiedział,  że uchwała w sprawie nadania została 

dawno podjęta, nikt jej nie uchylił i dotyczyła sprawy mało istotnej. Radnym wolno do projektów uchwał 

wnosić  poprawki.  Radni  zaproponowali  inną  nazwę  ulicy,  niż  to  było  w  projekcie  i  ona  uzyskała 

akceptację. 

2. Radnego Mirosława Rosłońca:

1. Wójt powiedział, że poprosi Panią Dyrektor Gospodraki Komunalnej o pisemne wyjaśnienie tej sytuacji i 

odpowiedź zostanie udzielona na pismie.

3. Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Wójt powiedział, że odnośnie kanalizacji w Pogorzeli Radni nie wprowadzili do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie kredytu i  spróbowania sfinansowania tej inwestycji.  Wójt ma wiele zastrzeżeń do tej 

inwestycji. Odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

2. Prace remontowe zostały rozpoczęte w tym tygodniu. Najpóźniej do 15 sierpnia zostanie remont łazienek 

zakończony. Remont łazienek w Celestynowie został zakończony.

4.Radnej Zofii Zakrzewskiej:
1. Wójt udzieli odpowiedzi na piśmie.

5.Radnej Teresy Błachnio:
1. Pani Skarbnik powiedziała, że za pierwsze półrocze spłata kredytów i pożyczek ze środków własnych 

wyniosła 857 247 zł. Na cały rok w tej chwili po umorzeniach jakie otrzymaliśmy łączna kwota wynosi 1 629 

000 zł.

2. Wójt nie udzielił odpowiedzi.

3. W ciągu dwóch tygodni będzie rozstrzygnięty przetarg na wykonanie Orlika.

6.Radnej Doroty Nowak:
1. Pan Paweł Tomala powiedział, że w przyszłym tygodniu zostanie rozstrzygnięty przetarg na remont sali 

gimnastycznej, który rozpocznie się zaraz po podpisaniu umowy. Prace nie będą kolidowały z zajęciami. 

Kwestia 2 tygodni jeśli chodzi o zajęcia na sali gimnastycznej. 

7. Radnej Agaty Stefanowskiej:



1. Było ogłoszone zapytanie ofertowe na wykonanie remontu boiska w Ostrowiu. Wpłynęła oferta o kwotę o 

wiele wyższą niż środki jakie mamy zaplanowane w budżecie. Jutro zostanie ogłoszone kolejne zapytanie o 

zmniejszonym zakresie.  Zmniejszony  zakres  wynika  między  innymi  z  tego,  że  złożyliśmy do Starostwa 

Powiatowego wniosek o wycięcie czterech Topól rosnących w niedalekiej odległości od Szkoły a tym samym 

gdzie  była  planowana  bieżnia  sportowa.   Wobec  odmownej  decyzji  ze  Starostwa  musimy  z  bieżni 

zrezygnować. 

Ad.pkt.5.
Radna Zofia Zakrzewska zapytała czy w związku z otrzymaną dotację z funduszy unijnych na remont 

łazienek, czy Panie Dyrektor szkół bedą mogły jeszcze w te wakacje z nich skorzystać. 

Sekretarz powiedział,  że oficjalne pismo w tej sprawie dopiero przyjdzie. Wysokość dotacji  nie jest 

znana. Być może nie będzie możliwości wykonania za tą dodatkową kwotę prac, bo mamy dochody o 

700 tyś mniejsze. Dotacja pozwoli w małym stopniu zmniejszyć nasz niedobór.

Wójt  powiedział,  że  w  poniedziałek  20  był  u  Pana  Przewodniczącego,  żeby  dać  sygnał,  że  jest 

potrzeba zwołania Sesji Nadzwyczajnej. 21 parcownicy przynieśli do Biura Rady podpisany przez niego 

porządek obrad,  za parę godzin  doniosła  Pani  Skarbnik  projekty uchwał.  Na tych projektach,  które 

zostały do Państwa dostarczone jest data 21 lipca 2009 rok, jest sygnatura. Wójt nie ma wpływu na to 

kiedy i gdzie zwołuje się Komisje.

Przewodniczący Rady powiedział, że o 16:00 21 lipca otrzymał od Pani z Biura Rady informację, że 

projektów jeszcze nie ma. Poprosił, że jeśli projekty będą w Biurze Rady to żeby zostały mi przesłane. 

Przesłane zostały 22. 

Sekretarz powiedział, że stempel został postawiony wtedy kiedy jest data, czyli 21 lipca. Termin liczy 

się od momentu wpłynięcia a nie przesłania.

Sekretarz  poinformował,  że wspólnie z Gminą Karczew będzie organizowane szkolenie z funduszu 

sołeckiego.  Prosił,  aby  do  jutra  do  godzin  popołudniowych  ci  spośród  Radnych,  którzy  chcieliby 

uczestniczyć  w szkoleniu  przesłali  informację  do Biura Rady.  Szkolenie  będzie  przeprowadzone w 

budynku gminy Karczew, w połowie sierpnia.

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Sabinie Gawin.

Pani  Sabina  Gawin  zapytała  dlaczego  Radni  odrzucili  projekt  budowy  budynku  Komunalnego  w 

Celestynowie.  W każdej  gminie  są budowane budynki  komunalne.  Obecne budynki  są w fatalnym 

stanie. 

Radna Agata  Stefanowska  powiedziała,  że Pani  Gawin  napisała  do Radnych o udostępnienie  jej 



lokalu  w  Glinie.  Co takiego  się  wydarzyło  od  ostatniego  czasu,  że  jest  Pani  zainteresowana  tym 

mieszkaniem. Niedawno w linii  Otwockiej  był  artykuł,  w którym na zdjęciu jest Pani  w lokalu,  który 

wynajęła  Pani  Gmina.  Kilka razy mówiła  Pani,  że nie  może Pani  mieszkać w Glinie,  bo ma chore 

dziecko.

Przewodniczący Rady powiedział, że zadaniem Wójta  a  nie Radnych jest zapewnienie Pani lokalu.

Pani Sabina Gawin powiedziała, że nie chciała mieszkać w Glinie, bo jest daleki dojazd do przychodni i 

stacji PKP. W tej sytuacji, gdy mam do wyboru Podbiel czy stację PKP, to jedynym rozwiązaniem dla 

mnie Glina. Gminy nie będzie stać płacić za mieszkanie długi czas.

     

    Radna  Agata  Stefanowska  powiedziała,  że  nie  zdjęliśmy  środków  na  budowę  mieszkań 

komunalnych.  55  tyś  zł.  nadal  jest  w  budżecie.   My  nie  zgodziliśmy  się  na  duży  projekt,  który 

przedstawił Pan Wójt opiewający na 4 mln, biorąc pod uwagę obecną sytuację. Za 4mln złotych gmina 

może przez 55 lat płacić za wynajem.

                                         

Ad.pkt.6.
Przewodniczący Rady zamknął obrady.

                                                                                                         

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy Celestynów
                                                                                  

                                                                                                          Bogdan Wójcik
Protokołowała Katarzyna Świderska
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